



7天6晚 广州. 肇庆. 荔蒲. 桂林. 阳朔. 贺州

第一天 吉隆坡 ~ 广州 ~ 肇庆 (晚餐)

请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，并由公司专职人员协助办理登机手续后，乘豪华客机飞往中国广东省省会 - 广州。抵达广州后，乘坐巴士前往有“西江明珠”之称的肇庆 [车程约 2 小时]。肇庆也是中原文化和岭南文化的交汇处，有着灿烂的历史文化。抵达后游览七星岩。七星岩景区由五湖、六岗、七岩、八洞组成，湖中有山，山中有洞，洞中有河，景在城中不见城，美如人间仙景。七星岩以喀斯特溶岩地貌的岩峰、湖泊景观为主要特色，七座排列如北斗七星的石灰岩岩峰巧布在湖面。传说七星岩的七座山峰是女娲补天时留下的七块灵石。坐在船上游览更可感受到其中的美妙境界。前往牌坊。此牌坊为肇庆市标志性建筑，在那里可以欣赏美丽的音乐喷泉表演。

第二天 肇庆 ~ 桂林 (早/午/晚餐)

早餐后，驱车前往位于广西省，享有“山水甲天下”之美誉的桂林 [车程约 8½小时]。

第三天 桂林 (早/午/晚餐)

早餐后，乘船游览十大名山，其中以象鼻山和伏波山最具代表。象鼻山是桂林山水的代表和桂林市的象征。因整个山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象而得名，由 3.6 亿年前海底沉积的纯石灰岩组成。伏波山孤峰挺秀，一半插入江潭，另一半则枕于陆地。每年春夏，江水暴涨，山麓遏阻急浪狂澜，使江水倒转回旋，有降伏波涛之力。继续游览虞山公园。虞山公园因园内虞山而得名。此公园山奇洞幽，园美庙灵，是桂林山水游览的开山地和桂林历史文化的渊源地。游览日月双塔。因为双塔高耸入云，直指日月，故名日塔、月塔。象山是桂林的城徽，而双塔则是新桂林的标识。参观位于榕湖边的古南门。据载为唐代名将李靖平定岭南后，在桂林筑置城守所建，距今已 1300 多年。漫步于九曲桥。参观桂林名桥博览，观看各式各样设计的桥。

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 - 9222 6020 / 6021 Fax: 03 - 9222 6023

第四天**桂林 ~ 阳朔****(早/午/晚餐)**

早餐后，从桂林出发到阳朔 [车程约 1½小时]。途中游览世外桃源。远山近树、田园村舍、古桥溪河、深潭溶洞，还有田野里耕作的村民，构成了一幅理想中的世外桃源景象，不张扬也不造作，一派天然，富于真趣。抵达阳朔后，乘船游览漓江。漓江有一个绝妙之处，景观不因时、因地、因气候受影响，而会各有独特之处。不同的天气漓江更是别有一番风味：晴天，青峰倒影；阴天，漫山云雾；雨天，漓江烟雨。甚至是阴雨天，但见江上烟浩渺，群山若隐若现，浮云穿行于奇峰之间，雨幕似轻纱笼罩江山之上，活像一幅幅千姿百态的泼墨水彩画。正是“桂林山水甲天下，绝妙漓江泛秋图”。续往西街。西街又被戏称洋人街，已有1400多年的历史。西街至今仍是小家碧玉型的南方村镇建筑规模，但却显现着国际情调的人文景观。这里的酒吧、饭店、网吧、工艺品书画店等装修风格大多中西合璧，有外语招牌。从阳朔县城沿桂荔公路南下，到达月亮山的公路，因风光秀美，是阳朔旅游一条经典线路。此外古朴素雅、恬静安逸，榕荫古渡、流水潺潺，田禾翠绿、炊烟缭绕的风景也形成了美丽的高田风光。

第五天**阳朔 ~ 荔蒲 ~ 贺州****(早/午/晚餐)**

早餐后，前往荔蒲银子岩 [车程约 1 小时]。洞内钟乳石高达数十米，晶莹剔透。含有石英石、方解石微粒的钟乳石在灯光的照射下折射出银子般的光芒，故称为“银子岩”，被誉为“世界溶洞奇观”。续往贺州 [车程约 1½小时]。抵达后游览《茶是故乡浓》《酒是故乡醇》的拍摄地 - 姑婆山。景区内具有峰高谷深、山势雄伟、森林繁茂、动植物资源丰富、瀑飞溪潺、环境幽雅等特点，是度假休闲的好去处。在那里可参观九铺香酒厂，方家茶园和仙姑庙。

第六天**贺州 ~ 广州****(早/午/晚餐)**

参观《茶是故乡浓》《酒是故乡醇》的开机仪式所在地 - 贺州广场，观有千年历史、唯贺州独有的国宝 - 麒麟樽。返回广州 [车程约 6½小时]。抵达后游览中山纪念堂。此纪念堂是全国及广东省重点文物保护单位，是广州人民和海外华侨为了纪念伟大的革命先行者孙中山先生而筹资兴建的纪念性建筑物。中山纪念堂是一座八角形殿式建筑，吸收了传统建筑的优秀元素，整体呈现恢宏壮美、金碧辉煌的特色。从屋头檐角的细部装饰处，均体现这一特质。并且整体富有民族风格。参观越秀公园。这公园位于广州市中心，是新世纪羊城八景之一。公园里著名的五羊石雕被誉为广州城徽。

第七天**广州 ~ 吉隆坡****(早/午餐)**

早餐后，参观六榕寺。此寺是广州市一座历史悠久、海内外闻名的古刹，始建于南朝梁武帝大同三年（537年）。寺中宝塔巍峨，树木葱茂，文物荟萃，历史上留下不少名人的足迹。六榕寺因苏东坡当年为寺庙题字而得名。续往在广州市中心的北京路步行街自由购物。送往广州白云机场乘搭飞机返回温暖的家。

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 **

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 - 9222 6020 / 6021 Fax: 03 - 9222 6023

7D6N Guangzhou . Zhaoqing . Lipu Guilin . Yangshuo . Hezhou

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ GUANGZHOU ~ ZHAOQING (D)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Guangzhou. Upon arrival, transfer to Zhaoqing by bus [about 2 hours]. Visit to **Seven-Star Crag**. The Star Lake is famous for its enchanting and peculiar cliffs and caves. A group of seven limestone peaks spread along the lakeside, looking like the Big Dipper, hence the name of Seven Star Crag. Legend has it that the pillars of limestone grew from stars that fell from the skies. You will get a chance to visit this attraction by boat. Go to the **Arch** for photo stop and enjoy the **Musical Fountain** show at there.

DAY 2 ZHAOQING ~ GUILIN (B/L/D)

After breakfast, proceed to Guilin [about 8½ hours], famous for its wonderful scenery, rivers and karst peaks covered in lush greenery. According to a popular Chinese saying, "Guilin's scenery bests all others in the world."

DAY 3 GUILIN (B/L/D)

After breakfast, **take a boat visit to Ten Famous Mountain**. Elephant Trunk Hill and Fubo Hill is the most famous within the mountain. **Elephant Trunk Hill** is located at the confluence of Lijiang. It looks like a huge elephant stretching its trunk drinking water hence the name. Elephant Trunk Hill has been the symbol of the karst landscape in the area. Half of **Fubo Hill** stands in the river and the other half of it on land. Since the galloping water is always blocked here and eddied, the hill is considered to have the power of subduing waves. Then, visit to **Yushan Park**. This park is named from Yushan locate inside the park, has a characteristic of wonderful hill, deep and quiet cave, beautiful garden and divine temple. It's the resource of Guilin scenery and the cradle of Guilin's history and culture. Transfer to **Riyue Pagoda**. This twin pagoda is stand for the meaning sun (ri) and the moon (yue). Visit to the **Gunan Gate**, which is locate beside Rong Lake and it is built in the Tang Dynasty. Stroll on **Jiuqu Bridge**, you can **view a variety of design bridge** at here.

DAY 4 GUILIN ~ YANGSHUO (B/L/D)

After breakfast, continue journey to Yangshuo [about 1½ hours]. Visit to **Shangri-la Area**. It is an area with mountains, caves, bridges, rivers, houses, and people who practice delightful local customs, a place that will give you everlasting memories. **Cruising on Li River** is always a pleased thing. You can breathe the fresh air, feel gentle breeze and appreciate the fabulous landscape on both sides of Li River. The landscape is decorated with rolling hills, steep cliffs, fantastic caves, leisurely boats and is lined with bamboo. Visit to the oldest street in Yangshuo with a history of more than 1,400 years - West Street. **West Street** is the most exciting one that locals call the 'Global Village'. There are not only many foreign tourists, but also quite a number of foreign residents managing cafés and restaurants. The exotic flavor, combined with the traditional culture, make the West Street world famous. Enjoy the **beautiful view of High Field**.

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021 Fax: 03 – 9222 6023

DAY 5 YANGSHUO ~ LIPU ~ HEZHOU (B/L/D)

After breakfast, continue journey to Lipu [about 1 hour]. Visit to **Silver Cave**. The cave is deep and irregular, with a great number of stalactites of thousand charms, which in lights glint like silver, hence the name of the cave. These majestic, diamond-like stalactites decorate the cave and make it into a dazzling place. The cave can be divided on to three sections: upper cave, lobby and the lower cave, with dozens of distinctive scenery. Continue journey to Hezhou [about 1½ hours]. After arrival, visit to the place where the famous TVB drama <Plain Love II> and <Country Sprit> was shoot - **Gupo Mountain**. This mountain is on a high and steep mountain with dense forest. En route visit the **XianGu Temple**, **Fang Family Tea Garden** and **JiuPuXiang Wine Factory**.

DAY 6 HEZHOU ~ GUANGZHOU (B/L/D)

After breakfast, visit to **Hezhou Square** and view the **Kylin Statue** at there. Transfer back to Guangzhou [about 6½ hours]. Upon arrival, visit to **Sun Yat-sen Memorial Hall**. This hall is a monument to Dr Sun Yat-Sen, the forerunner of Chinese democratic revolution. It has magnificent exterior and interior decorations. The whole building, octagonal in shape, is designed with traditional Chinese architecture. Visit to **Yuexiu Park**, which is the largest park in Guangzhou and gets its name from Yuexiu Mountain. This park is famous for the city emblem, the Five Rams Sculpture.

DAY 7 GUANGZHOU ~ KUALA LUMPUR (B/L)

This morning, visit to **Liurong Temple**. This temple was built in 537AD and is a renowned Buddhist site in Guangzhou, was given its current name by the writer and calligrapher Su Dongpo of the Song dynasty. Then go to **Beijing Road**, the shopper's paradise and it is located in the center of Guangzhou City for last minute shopping. Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur.

** The Itinerary Are Subject To the Final Discretion of the Local Land Operator **



Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd
(KKKP-5675) (Co.828130-P)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 – 9222 6020 / 6021 Fax: 03 – 9222 6023